
PROTOKÓŁ NR 16/13

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 27 września 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 17:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma, 

4. Zbigniew Piątek,

5. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie programu „Umiem pomagać innym” - trzecia edycja.

3. Dyskusja i wnioski nad sprawą walki z białaczką „Wspólnie przeciw białaczce” - jednorazowa 

akcja.

4. Sprawy różne.

Ad.  1  Posiedzenie  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  otworzył  i  przywitał  zebranych 

Przewodniczący, Pan S. Schmidt.

Ad. 2 Przewodniczący poinformował zebranych o organizowaniu trzeciego już cyklu szkolenia dzieci 

pod hasłem „Umiem pomagać innym”.

Szkolenie ma objąć osiem grup uczniów w Szkole nr 1 i pięć grup uczniów w Szkole nr 3. Koszt całkowity akcji  

tzn. opłata ratowników medycznych to kwota 1260 zł. Środki na ten cel Przewodniczący ma już zabezpieczone 

ze sponsoringu.

Radny Artur Wrona spytał czy możliwe jest zorganizowanie pokazowej lekcji z ratownictwa w przedszkolu w 

grupie dzieci starszych?

Radny Schmidt zaakceptował temat, wszyscy członkowie komisji również wyrazili się z aprobatą o pomyśle 

takiej akcji.

Temat jest otwarty, należy tylko zorganizować ratowników chętnych do działania. 

Ad.  3  Drugim  ważnym  elementem  posiedzenia  KZiOS,  był  temat  rozpowszechnienia  zbiórki 

niezbędnych czynników (konkretnie wymazów z jamy ustnej), do powstania bazy danych przyszłych dawców 

szpiku kostnego. Fundacja która organizuje tę akcję pomaga chorym na białaczkę, którym szpik ma ratować  

życie. 

Temat był szeroko omówiony przez komisję, każdy z członków zobowiązał się rozpowszechnić wśród swoich 

znajomych cel akcji, co zaskutkuje większą ilością chętnych przystąpienia do bazy danych przyszłych dawców 
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szpiku kostnego ratującego życie chorym.

Ad. 4 W sprawach różnych dyskutowano ogólnie o problemach występujących w MOP-sie. Instytucja 

ta obsługuje coraz więcej podopiecznych, co świadczy o ubożeniu mieszkańców Kowar.

Na tym posiedzenie zakończono, żadnych wniosków nie podjęto.

Protokołowała:                                                                                                                 Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                   Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej
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